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Niet

En règle générale,
NIET se place 
 le groupe nominal déterminé.
·  Ik verlies 
mijn tijd 

niet.

·  Ik ken 
dat boek 

niet.



MAIS se place AVANT:

- un

·  Ik ben 
niet 
moe. 

·  Mijn leraar wiskunde is 
niet 
streng.
- un

·  Ik speel 
niet
altijd 
tennis.

·  Er zijn 
niet 
veel 
scholen in India.

- une 

·  Ik hou 
niet 
van 
voetbal. 

· Ze werkt 
niet 
in 
het centrum van de stad.
	Geen

En règle générale, 
GEEN se place devant le groupe nominal indéterminé.
En résumé, on utilise GEEN :

- pour remplacer EEN
·  Ik heb een broer.
( 

· Ze heeft een boek. 
( 


- quand il n’y a pas de déterminant
·  Ik mag chocolade eten. 
( 


·  Ik mag frieten eten.
( 

- devant un 

· Het
 is 
geen 
vier uur, maar het is vijf uur. 
· Hij 
is 
geen 
12 jaar.


La négation: synthèse
